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Verslag

 
 

Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering dinsdag 15 oktober 2024 

 

- Goedkeuring verslag van juli 

Het verslag wordt goedgekeurd 

- Evenementenkalender 2025 
- Lokoda en de Modewandeling lagen al vast. De eindejaarsactie Twinkelstad vindt plaats van 8/12/25 

tot 31/12/25.  
- De vraag wordt gesteld wanneer de Kerstmarkt doorgaat in 2025. Noch schepen De Waele, noch 

Kristof kon dit meteen zeggen maar zoekt dit op. 1 
- De vraag wordt gesteld of er dit en volgend jaar 2 of 3 koopzondagen gepromoot moeten worden. Na 

een toelichting wat het verschil is tussen afwijkingen van de wekelijkse rustdag (zo zijn er 15 op een 
jaar) en koopzondagen (deze worden enkel nog gepromoot tijdens de kerstperiode) wordt gemeld dat 
er vorig jaar bemerkingen zouden geweest zijn op het weinig aantal open zaken op de eerste 
koopzondag. Als blijkt dat er inderdaad weinig zaken open gingen de eerste koopzondag, is het beter 
er 2 te promoten. Kristof zoekt op hoeveel zaken er open deden in 2023 en stuurt de raadsleden deze 
data door. 2 

- De vraag wordt gesteld of er geen kalender met economische activiteiten kan gedeeld worden met de 
Raad. Kristof kijkt na om er één op te maken en te delen met de raadsleden.  

- De vraag komt opnieuw of de Raad Weekend van de Klant naar de toekomst niet mee kan 
ondersteunen. In veel steden en gemeenten wordt dit door de stad mee ondersteund. Kristof meldt 

 
1 De Kerstmarkt vindt volgend jaar plaats op 12 en 13 december.  
2 Er is een dinsdag 10/09/24 een mail uitgestuurd naar de raadsleden. Op de eerste zondag deden 43 zaken 
open, de tweede zondag 50 en de derde zondag ook 43. Er waren dus niet bijster minder zaken open. Na 
stemming is gebleken dat het merendeel de voorkeur heeft om 3 koopzondagen te promoten. 

 



dat dit een beleidsbeslissing is en voorgelegd moet worden aan het schepencollege3. Kristof licht toe 
dat er verschillende vormen van ondersteuning is. In een recent verleden is dit al aangehaald op de 
Raad. Daarbij werd de vraag aan de raad gesteld, indien er met een financiële ondersteuning werd 
gewerkt, hoe de raad dit zag. De conclusie was dat het moeilijk is om een overkoepelend geschenk van 
uit de stad aan te bieden dat aan iedere zaak zijn eisen voldoet en dat dit geld beter gespendeerd zou 
worden aan andere acties. In een verder verleden heeft de stad eens totebags aangeboden aan de 
deelnemende zaken.  

- De vraag rijst waarom het budget van de Raad zo laag is. De voorzitter kadert dat, indien de budgetten 
opgetrokken moeten worden, de Raad dit moet verantwoorden naar de stad toe voor budgetten 
verhoogd kunnen worden. Dit is in 2023 reeds gebeurd door het financieel plan dat de voorzitter en 
de secretaris hadden opgemaakt. Daarbij zijn de budgetten verhoogd van €5000 naar €8000.  

- Een raadslid vraagt hoe de ondernemers worden vertegenwoordigd tijdens de voorbereidingen op de 
Lokerse Feestweek. Het is namelijk het grootste event van de stad en veel zaken zien zich genoodzaakt 
hun zaak tijdens die periode te sluiten. Schepen De Waele meldt dat er na iedere Lokerse Feestweek 
een evaluatie moment is, zowel intern als met de Fonnefeesten en Lokerse Feesten. De secretaris 
treedt bij en licht toe dat er ook, voorafgaand de volgende editie, voorbereidingsgesprekken zijn waar 
de verbeterpunten die in de evaluatie naar boven zijn gekomen worden meegenomen. Tijdens de 
vergaderingen zijn diverse stads-, ondersteunende en nooddiensten aanwezig. De mogelijke 
problemen dienen steeds gemeld te worden aan de stadsdiensten. Op de vergaderingen 
vertegenwoordigen de dienst economie en schepen De Waele steeds de belangen van de 
ondernemers. Volgens het raadslid moet de Lokerse Feestweek altijd een standaardpunt zijn op de 
Raad en begrijpt niet waarom dit niet het geval is. De voorzitter en secretaris lichten toe dat de 
raadsleden zelf de agenda bepalen en indien zij dit nodig achten zij altijd agendapunten kunnen 
toevoegen. Het raadslid meldt dat de agenda bepaalt wordt door de secretaris, waarop deze 
antwoordt dat de secretaris enkel de punten agendeert waar hij feedback en advies op wenst van de 
raadsleden. Het doel van de raad is om proactief advies te verlenen aan het bestuur. De voorzitter 
meldt dat, indien de raad graag zijn bezorgdheden of verbeterpunten wilt laten aankaarten op de 
evaluatievergadering, ze hiervoor in augustus moet samenkomen. De evaluatievergadering vindt 
namelijk begin september plaats. De secretaris voegt nog toe dat, indien de Raad alsnog enkele 
bemerkingen of aandachtspunten heeft, zij hier nog steeds een nota van kunnen bezorgen aan de 
dienst Economie, die dit dan zal bezorgen aan de evenementencel.  

- Er wordt nog gemeld dat het jammer was dat het onkruid bij het oprijden van de Sportlaan niet 
gemaaid was tijdens de feestweek.  
 

- LOECA 2024 
 

- De secretaris licht toe dat er 1 mailing uitgestuurd is, en dat de reminders nog zullen volgen. Het 
aantal inschrijvingen staat momenteel op 127 

- De offertes voor de bloemstukken en catering zijn ontvangen, de beslissing hierin volgt snel.  
- Frank De Nul zou geen uitnodiging ontvangen hebben. Noch de eerste mail voor inschrijving, noch 

voor de catering te bezorgen.  
- De vraag rijst vraagt wie er toegelaten is op de LOECA. Want het is niet de bedoeling dat er politiekers 

aanwezig zijn, die er enkel zijn om te promoten. De vraag rijst ook waarom het schepencollege hierop 
uitgenodigd is, en niet de andere gemeenteraadsleden / politieke partijen. Schepen De Waele 
antwoordt dat het schepencollege altijd uitgenodigd wordt op events georganiseerd door de stad. De 
Raad oppert dat er niet geflyerd mag worden op de LOECA. Daarnaast wordt ook gevraagd dat enkel 
mensen met een Lokerse of Moerbeekse BTW nummer toegelaten worden. De secretaris antwoordt 

 
3 Als dit ondersteund moet worden, dient dit voorgelegd te worden op het schepencollege en dienen zij hier 
goedkeuring voor te geven.  



dat dit nu niet te controleren is, tenzij hier een manuele controle gebeurd. Hij kijkt of het mogelijk is 
om bij de inschrijving de optie toe te voegen dat mensen die zich inschrijven hun postcode moeten 
toevoegen.  
 

- Jobbeurs 2024 
- De voorzitter vraagt Tony, die aanwezig was op de jobbeurs, om zijn ervaring te delen. Tony meldt dat 

hij zeer positief was en dat hij heel veel kandidaten heeft gevonden. Met 6 mensen zou hij iets kunnen 
doen. Eén van de mensen die hij gesproken heeft start al morgen bij hem en één iemand heeft hij 
doorgestuurd naar Gerlinde Feys, maar ook naar een andere aanwezig bedrijf uit de vleesindustrie. Hij 
had zich last minute nog ingeschreven omdat hij via de Facebook pagina van de stad had gezien dat er 
nog lege plaatsen ter beschikking waren. Hij vond de beurs zeer goed georganiseerd en vond de 
openingsspeech ook interessant.  

- De secretaris overloopt de rest van de slide. Er is ook gekeken om het Welzijnshuis hierin te 
betrekken, volgend jaar zal deze samenwerking verder uitgebreid worden. De vraag rijst waarom deze 
editie zo succesvol was met een record aantal bezoekers. Eén van de mogelijke verklaringen is de 
datum. In de eerste week van september zijn nog niet alle activiteiten voor jongeren opgestart, 
waardoor ouders meer tijd hebben om langs te komen. Daarnaast is er ook meer promotie gevoerd 
door onder andere een promofilm op TVOost.  
 

- Modewandeling 

De slide wordt overlopen. Dankzij Sophie Snoeck en haar contact met Kelly van Betoled hebben we dit jaar een 
gratis LED-scherm ter beschikking, waarop de handelszaken hun reclame op kunnen afspelen.  

-  
- Subsidie Oost-Vlaanderen 

- De voorzitter haalt aan dat de deadline om een subsidiedossier van Oost-Vlaanderen binnen te halen 
15 oktober is. De subsidie voor handelsverenigingen bedraagt €5000. Op 3 oktober is er ook een 
inspiratiedag, georganiseerd door de provincie. Er is ook een inspiratieboek, maar dat is niet online 
beschikbaar.  

- De voorzitter overloopt ook nog eens de voorwaarden om een subsidie te ontvangen. Zo heeft de 
Kerkstraat hier in het verleden al mee gewerkt. De Raad Lokale Economie kan dit ook aanvragen.  
 

- Varia 
- De raad hekelt het gebrek aan feedback dat vanuit het college terug gekoppeld wordt naar de Raad. 

Zaken zoals de werken die gebeurd zijn, met grote gevolgen voor de handelszaken en de veiligheid van 
passanten, zijn uitgebreid in de Raad aangekaart, maar hier is geen terugkoppeling op gekomen. De 
voorzitter heeft ook een brief verstuurd naar het college, maar hierop is ook geen terugkoppeling 
gebeurd. Dit zorgt voor veel frustratie. Schepen De Waele meldt dat deze zaken besproken worden op 
het schepencollege. 

- De feedback van de afgelopen editie van Lokoda wordt overlopen. De scores zijn zeer positief. Er werd 
tijdens een eerdere raad ook voorgesteld om flyers of posters te verspreiden voor LOKODA. Er zijn 
affiches bedeeld aan de marktkramers. 

- Er wordt gevraagd of er een nieuwjaarsreceptie in Moerbeke wordt georganiseerd? Deze is er niet.  
- De banners aan de sportlaan worden vernieuwd. Er is ook ruimte om enkele economische events te 

promoten. Belangrijk is dat de data dan wel duidelijk afgestemd worden.  
o Voor de koopzondagen wordt dit nog bekeken 
o Twinkelstad is OK 
o Voor de kerstetalagewedstrijd: deze zou doorgaan van 21 tot 31 december 



 Aanvullend hierop wordt de vraag gesteld of het concept van de etalgewedstrijd 
verder aangepast kan worden. Er wordt gevraagd of het interessant kan zijn om een 
influencer of BV mee de jurering te laten doen. Of dat er een hele delegatie van de 
Raad alle etalages kan bezoeken. De vraag wordt gesteld of dit een extra 
meerwaarde geeft aan het concept en of hier wel bereidheid en tijd van de 
raadsleden is, alsook welke mogelijke kosten hieraan verbonden zijn (voor het 
uitnodigen van een influencer of BV). Er wordt gevraagd of dit de volgende 
vergadering verder kan besproken worden. Hierop antwoordt de secretaris dat het 
beter is als er uitgewerkte voorstellen gepresenteerd worden en het voorbereidende 
werk buiten de vergadering gebeurt.  

o De volgende vergadering gaat uitzonder door op een dinsdag, 15 oktober.  


